

الرقم: ١٤٨ / ٤٠٩ / ٤٠٨

التاريخ: 2020/2/ ١٥

الموافق: 16 / جمادى الآخرة / 1441

تعميم Circular

رقم (١٩) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Referring to the ASE's Board of Directors decision dated 30/1/2020, and by virtue of the provisions of Article (22/B) of Membership By-law of the Amman Stock Exchange company.

Kindly note that the membership of ARAB FALCON FOR SELLING & BUYING SECURITIES CO.LTD will be revoked from the ASE as of Tuesday 11/2/2020, due to suspension from operations for five years, not accommodating its status, and failing to pay the due charges.

Best Regards,,

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.
- Operations Department.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد ..

أشير إلى قرار مجلس إدارة بورصة عمان المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2020/1/30، واستناداً لاحكام المادة (22/ب) من نظام العضوية في شركة بورصة عمان.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء عضوية شركة الصقر العربي لبيع وشراء الأوراق المالية في بورصة عمان، وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2020/2/11، نظراً لأنها موقوفة عن العمل منذ خمس سنوات ولم تقم بتصويب أوضاعها وتسديد المستحقات المالية المترتبة عليها لصالح البورصة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.